

Vært historik

Dato	5/3 2024	30/4 2024	17/6	09/09	21/ 10	19/11	18/12									
Vært	Sil	Anne	Anne	Sil	Kim	Jeanette	Jacob									



Dagsorden og referat		Dato: 21. oktober 2024	Tid: kl. 1900	Sted: Silistria
Emne: Bestyrelsesmøde OK PAN		Mødedeltagere: Thomas, Kell, Jeanette, Anne, Jacob, Kim Afbud: Camilla B. Søren S. Referent: Kim		
Næste møde: 19. november 19:30 på Silistria 18. december 18:00 hos Jacob				

	Emne	Formål med punktet (hvad skal vi udrette?)	Proces (hvordan behandler vi emnet)	Varighed	Beslutning (referat – hvem gør hvad)
--	------	---	--	----------	---

1.	Siden sidst	• Siden sidst – printer • Udvidelse .. status • KUM • NightChamp	o.pkt. + d.pkt (Thomas)	20 min	Printer Printer købt Den ikke fungerende printer smides ud. Idrætsfonden har doneret 10.000 dkk til køb af ny printer. Så vi har også dækket omkostninger til toner. Udvidelse Udvidelse af klubhus ligger nu til behandling. KIM KUM er godt i proces. Der er 115 deltagere, hvilket er tilfredsstillende. NightChamp NightChamp er der styr på. Spisning første dag. Spisning ved første arrangement. Vi rykker på at få reklameret lidt mere for tilmelding itl spisning. Diverse: Kraftcenter Kraftcenteransøgning er lavet om, så der bliver mulighed for bedre langsigtet økonomisk sikkerhed. Der søges i flere faser. Fase 1 ligger 9. december. Denne håndteres af Morten De 55 tdkk vi har fået tildelt bliver ikke berørt.
----	-------------	---	----------------------------	--------	--

	Emne	Formål med punktet (hvad skal vi udrette?)	Proces (hvordan behandler vi emnet)	Varighed	Beslutning (referat – hvem gør hvad)
--	-------------	--	---	-----------------	--

2. Økonomi	Kell informerer om økonomi	O. pkt. (Kell)	10 min	Økonomi Økonomien kommer til at passe ok med budgettet. Det skal overvejes om vi skal beholde Følleren – den giver et stort underskud. Vi ser på økonomien flere år tilbage med henblik på om vi skal fortsætte med at have den i klubben. Diverse Der er et ønske om at vi sender et overblik ud til alle medlemmer med datoer for hvad der foregår hvornår. Dermed kan vi forhåbentlig få flere med. Både løb, vedligeholdelsesdag mv. I forbindelse med Divisionsfinalen skal vi satse på en klubtur. Anne vil lave udkast til en kalender. Nat-klubmesterskab: Sidste afdeling af Night Champ (6. marts) Klubdag: 8. marts (9:00 - med morgenmad) o-teknik. Dag-klubmesterskab: 26. april 2025. Klubfesten om aftenen – her mangler vi en arrangør. Divisionsturnering: Vi skal satse på at få arrangeret kørsel i private biler og følleren til alle divisionsturneringer. Til divisionsfinalen arrangeres klubtur. Sea West vil være oplagt. Generalforsamling: tirsdag d. 18. marts Terminsliste: • Påskeløb 2028 Kommunikation
3. Diverse	2025 klubkalender – divisionsturn., klubtur osv. Klubmesterskabsdag (DAG og NAT) Medlemsdag? Terminsliste – har vi styr på fremtiden?	D. pkt. (alle)	40 min	
4. Kommunikation	AFVENTER - Kommunikation – gør vi nok? Holdsport – kan det bruges	D. pkt. (alle) D. pkt. (Jacob)		
5. Fremdrift - projekter	Forslag til fremdrift: • Projekt "årsplan" • Projekt "nye medlemmer" • Projekt "frivillighed" • Projekt "strategi"			

					Vi afprøver Holdsport.
--	--	--	--	--	------------------------